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PROTOKOLL 
 

Datum 

2023-01-27 
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2023:01 Protokoll styrelsemöte Jönköpings läns 
Luftvårdsförbund den 27 januari, 2023 

 

Närvarande: 

Mats Weidman, Jönköpings kommun (ordförande) 
Anne-Catrin Almér, Länsstyrelsen (sekreterare)  
Fredrik Skaghammar, Tranås kommun 
Håkan Johansson, Värnamo kommun 
Krister Wall, Trafikverket 
Margareta Karsberg, Jönköping Energi AB 

Frånvarande 

Maria Cannerborg, Region Jönköpings län 
 
Plats: Teams 
Tid: 900-1100 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Mats Weidman förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna!  

2. VAL AV JUSTERARE 

Krister Wall valdes till justerare.  

3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen godkändes. 

4. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE STYRELSEMÖTE 

De flesta punkter från förra mötet återkommer på dagens dagordning.  
Beslut: Protokollet lades till handlingarna.   

5. EKONOMI 

Vi har inte fått den senaste ekonomiska rapporten men följer budget.  
Beslut: Den ekonomiska rapporten godkändes och lades till handlingarna.  

6. ÅRSMÖTE 2023 

a) Budget och medlemsavgifter 

Budgeten för år 2022 och 2023 visar på ett stort underskott. Det beror på 
att Naturvårdsverket 2021, oväntat drog tillbaka sin medfinansiering för en 
av krondroppsnätets mätstationer och Förbundet fick gå in och ta över 
finansieringen. För att rätta upp ekonomin har vi tre alternativ:  
 

http://www.luftvardsforbundet.se/


 
 
 
1. Minska utgifterna, dvs ta bort en mätstation från krondroppsnätet 
Vi har redan dragit ned mycket på mätningarna. Vi har i dagsläget bara kvar 
tre stationer. Ska vi dra ned mer behöver vi veta hur grannlänen tänker så vi 
inte tar bort en station som är representativ för en större yta.  
Inflationen är ju stor så det är ju en risk att det blir en stor uppräkning inför 
nästa år. Vi bjuder in IVL för att få veta mer vad konsekvenserna blir vid en 
neddragning, förväntad kostnadsuppräkning framåt och om de känner till 
om grannlänen har liknande diskussioner.  
 
2. Höja medlemsavgifterna 
För att vi ska gå jämt ut behöver medlemsavgifterna öka med 15 %. Vi 
konstaterar att det hade varit en mycket stor höjning på ett bräde. Ett 
alternativ är att höja avgifterna successivt över ett par år.  
 
Enligt gällande beslut om medlemsavgifterna ska en årlig uppräkning enligt 
konsultprisindex ske, och med tanke på inflationen kommer det sannolikt 
att ändå leda till en större ökning än tidigare år.  
 
3. Fortsätta gå med minus 
Vi har kapital på banken, på ca 200 000 kr. Det innebär att vi kan gå med 
minus ett par år. I tuffa tider som dessa kan det vara idé att minska på 
kapitalet men ändå ha kvar mätningarna utan att höja medlemsavgifterna.  
 
Vi tar upp frågan igen på nästa styrelsemöte. På årsmötet behöver vi 
presentera hur styrelsen föreslår att vi går vidare. 
  
Beslut: Frågan diskuteras igen på nästa styrelsemöte. IVL bjuds in till detta för att 
diskutera konsekvenserna av en eventuell neddragning av krondroppsmätningarna. 

b) Utkast på handlingarna 

Utkast på verksamhetsberättelse och arbetsprogram har skickats till 
styrelsen inför mötet. Inga synpunkter på innehåll framkom under mötet.  
 

c) Plats och datum 

Vore bra med en tid som passar flera i styrelsen, Anne-Catrin tar fram en 
doodle på vilka datum som passar flest.  
Angående plats så föreslår vi Kinnarps inklusive studiebesök.  
Beslut: Mats kollar med Kinnarps om årsmötet kan hållas hos dem.  
 

d) Valberedning 

Ingen från valberedningen kunde vara med på dagens möte. Dock planeras 
det in ett möte kommande vecka där även Anne-Catrin deltar.  
 

7. SAMVERKAN MED ÖVRIGA LUFTVÅRDSFÖRBUND / KVARTALSAKTIVITET 

Vår kvartalsaktivitet om framtidens gröna flygresor genomfördes den 19 
januari. Ca 50 personer deltog. Presentationen ligger ute på hemsidan. Nästa 
gång är det Kalmar som är arrangör.  
 



 
 
 
Senaste samverkansmöte med Kronoberg och Kalmar genomfördes 20 
januari men många kunde inte vara med då utan ett nytt tillfälle planerades 
in den 2 februari. Anne-Catrin skickar vidare inbjudan till Krister och Mats.  
På mötet 20 januari diskuterades det att flera andra luftvårdsförbund också 
är intresserade av samverkan. Både Östergötlands luftvårdsförbund och 
Luft i Väst har hört av sig eftersom de är intresserade av samverkan. Det 
verkar som att det finns ett stort behov av att utbyta erfarenheter med 
varandra. Vi vill därför under våren bjuda in till ett digitalt möte för alla 
förbund för att lära mer om varandra.  
 

8. ÖVRIGT  

8.1 EU-projekt Västmanland 

Luftvårdsförbundet Västmanland deltar i ett EU-projekt genom 
ERASMUS+. Fokus för ERASMUS + är utbildning. Länk till 
Västmanlands sida om projektet 
 

9. NÄSTA MÖTE 

10 mars, kl 8.30-10.30. Fokus är årsmötet. Även IVL bjuds in till detta.     
 

10. MÖTET AVSLUTAS 

Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse.  
 
Vid protokollet 
 

 .....................................................  
Anne-Catrin Almér (sekreterare) 
 

 .....................................................   ……………………… 
Mats Weidman (ordförande)  Krister Wall (justerare) 
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